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Plats och tid Lilla Park, Kulturkvarteret, kl 18.30 - 21.03 

Beslutande Se sidan 2 

Övriga deltagande 
Magnus Fredricson, strateg Skaraborgs kommunalförbund, § 3 
Per-Olof Ekholm, ordförande revisionen, § 3 
Eva Ulfenborg, kommundirektör 
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HJO 
Kommunfullmäktige 

Ledamöter 

Michael Kihlström (Kd) 

Catrin Hulmarker (M) 
Ann-Christine Fredriksson (M) 
Knut lndebetou (M) 

Ola Söderpalm (M) 
Ewa F Thorstenson (M) 

Richard Bengtsson (M) 
Malin Carlbom (M) 
Elisabeth lndebetou (M) 

Anders Hedman (M) 
Björn Fredeby (M) 

Kenneth Alfelt (M) 
Stefan Swenson (M) 
Carina Fontenay (M) 
Linnea Hultmark (C) 
Per Erik Sandell (C) 

Björn Bröne (L) 
Eva-Lott Gram (Kd) 

Pierre Robert Ryden (S) 

Annelie Johansson (S) 
Jörgen Fransson (S) 
Merja Wester (S) 
Kjell-Arne Green (S) 
Birgitta Yester (S) 

• Anders Karlsson (S) 

Amele Jaiem (S) 
Sven Forsman (V) 
Fredrik Nordh (V) 

Hasse Nörgård (Sd) 
Morgan f\Jörgaard (Sd) 
Bert Ove Andersson (Sd) 
Mikael Strömberg (Sd) 

Christian Johansson (Sd) 

Närvarande ej tjänstgörande ersätt.tre 

Sofia Nordh (V) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Utdragsbestyrkande 

Tjänstgörande ersättare 

Maria Mollberg (M) 

Anders Larsson (M) 

Berit Henriksson (C) 

Lars-Göran Svensson (S) 
Azra Crnalic ' (S) 
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--· HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § I 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Justerande och fastställande av tid för justering 

Kommunfullmäktiges beslut 

3 ( 18) 

Anders Hedman (M) och Fredrik Nordh (V) utses att tillsammans med ordföranden justera pro
tokollet. 

Till ersättare utses Björn Fredeby (M) och Hasse Nörgård (Sd). 

Justeringstid: Måndag 24 februari 2025, kl 15.00. 

Justcrandessignacur ~ll l!f)--~~· Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 2 

Dagordning 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa dagordningen. 

Juscmndcs signatur LOJ) lf/f' ~ Utdrags bestyrkande 
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HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 3 

Information 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Energiförsörjningsplan för Skaraborg 
Strateg hållbar samhällsutveckling, Skaraborgs kommunalfdrbund, Magnus Fredricson 

Revisionen om årets granskningar 
Ordfarande Per-Olof Ekholm 

Justcrandcs signatur Utdragsbcstyrkande 
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HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 4 

Allmänpolitisk debatt 

SAM MANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att notera den allmänpolitiska debatten till dagens protokoll. 

Sammanfattning 

6 ( 18) 

Catrin Hulmarker (M), Pierre Robert Ryden (S), Hasse Nörgaard (Sd), Linnea Hultmark (C), 
Eva-Lott Gram (Kd), Sven Forsman (V), Björn Bröne (L), Carina Fontenay (M), Merja Wester 
(S), Maria Mollberg (M) och Knut lndebetou (M) deltar i debatten. 

Justcrandcs signatur WIA ;flJ ~ Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 5 

SAM MANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

7 ( 18) 

2024-168 

Svar på motion angående motorgård till ungdomar med A-traktor 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

Anse motionen besvarad avseende första och andra att-satsen. 

Frågan om att ta hjälp av A-traktorförare för att hålla uppsikt lämnas för diskussion till BRÅ. 

Yrkande 
Eva-Lott Gram (Kd) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

Anse motionen besvarad avseende första och andra att-satsen. 

Frågan om att ta hjälp av A-traktorförare för att hålla uppsikt lämnas för diskussion till BRÅ. 

Yrkande 
Eva-Lott Gram (Kd) yrkar bifall till liggande förslag. 

Sammanfattning 

Sedan något år arbetar Ung i Hjo på ett nytt, uppsökande sätt som bygger helt på att man 
lyssnar och anpassar verksamheten till ungdomarnas önskemål och behov. Det innebär att man 
har aktiviteter på olika ställen i vår kommun, på ungdomsgården, inomhus och utomhus. De 
motorburna ungdomarna är en särskild målgrupp för Fritidsenheten och man har uppsökande 
och kontinuerlig kontakt. Gruppen i sig är dock inte homogen och eftersom Hjo är en 
landsbygdskommun är A-traktorerna för många av ungdomarna rena transportmedel och inte 
ett "intresse" i sig. Fritidsenheten erbjuder stöd och hjälp att starta en förening och bistår med 
att söka de föreningsbidrag som kan vara aktuella om/när man vill organisera sig. Idag finns inget 
uttalat behov eller vilja till detta. Den fysiska ungdomsgården Stationen som finns i centrala Hjo 
är till för alla ungdomar oavsett hur de transporterar sig. Skulle vi starta upp ytterligare en plats 
skulle det innebära en mer utspridd verksamhet. 

Allians för Hjo har hittills arbetat hårt för att klustra verksamheter för att på så sätt göra 
samordningsvinster genom att effektivt kunna använda lokaler och personal. Kulturkvarteret är 
ett sådant exempel och Guldkroksområdets fortsatta utveckling bygger på samma tanke. Där är 
planen att Ung i Hjos verksamhet blir lite av navet tillsammans med civilsamhället och 
föreningslivet. Den fysiska ungdomsgården/fikaplatsen/platsen att hänga på kommer mao finnas 
där - för alla ungdomar oavsett intressen. 

Justcrandcs signatur w Utdragsbcstyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

8 (18) 

Flera kommuner, inte bara Tidaholm, har erfarenhet av att använda ungdomarnas ögon och öron 
för att få bukt på skadegörelse och bråk. Dessa "projekt" har genomförts på olika sätt och med 
olika förutsättningar. Förslaget är att frågan hänvisas till Brottsförebyggande rådet (BRÅ) där bla 
säkerhetssamordnare och polisen Skaraborg finns representerad för vidare diskussion och 
kunskapsinhämtning. 

Beslutsunderlag 

Motionssvar från kommunstyrelsens ordförande, 2025-01-10. 

Motion från Kristdemokraterna, 2024-06-05. 

Skickas till 

Kristdemokraterna 

Brottsförebyggande rådet, BRÅ 

Justcrandcs signatur lUt ( lfft ~ Utdragsbestyrkandc 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 6 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Svar på motion angående museum i hamnen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att: 

Första att-satsen avslås. 

Andra att-satsen anses besvarad. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

Första att-satsen avslås. 

Andra att-satsen anses besvarad. 

Sammanfattning 

9 (18) 

2024-273 

Hjo har ett museum/utställningslokaler i Kulturkvarteret. Där finns redan idag en utställning om 
Hjo Stad, en om Vattenkuranstalten samt Estrid Erikssonutställningen. Vid sidan av dessa, som är 
relativt permanenta kan vi ta del av varierade utställningar med olika teman och olika 
visningslängd under året. Utrymmena är dessvärre begränsade och skulle man ha en permanent 
utställning om fiske och sjöfartshistoria bleve det tämligen fullt och möjligheterna till variation 
skulle starkt begränsas. Att berätta om vår sjö Vättern, om fiske och sjöfart, är dock ett gott 
förslag för framtida teman. 

Att bygga och driva ytt erligare en byggnad eller en yta som förläggs på annan plats skulle, vid 
sidan av nyinvesteringen, innebära ökade driftskostnader pga att man då inte har de 
samordningsfördelar i driften som ett samlat Kulturkvarter ger. Ska vi ha möjlighet till fler 
permanenta utställningar behöver vi tillskapa mer utrymmen i och runt Kulturkvarteret och 
avsätta mer medel för att bygga dessa utställningar. Vår nytillträdda kultu rchef har fått i uppdrag 
av KS att utreda fortsatt utveckling av Kulturkvarteret. Både vad gäller innehåll, verksamhet och 
utrymmen för framtida behov. 

Lekplatsen vid Strömparterren fyller sin funktion och är mycket välbesökt. Inför kommande 
säsong kommer den dessutom att få ett välbehövligt lyft. Vad som i framtiden ska göras på 
Strömparterren i övrigt är en fråga söm engagerar Hjoborna. Att använda ett av de finaste 
områdena vid Vättern i centrala Hjo till P-plats anser vi vara synd. Vi tror dock inte att ett 
museum är det som i första hand efterfrågas där men inför ny planering ska medborgardialoger 
genomföras, där Hjoborna får komma till tals. 

Justcrandcs signatur I /1 f /1 ;rfl), _ 
\{,lJ '-~ 
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Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Beslutsunderlag 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Motionssvar från kommunstyrelsens ordförande, 2025-01-09. 

Motion från Sverigedemokraterna, 2024-10-04. 

Skickas till 

Sverigedemokraterna 

Justerandes signatur Utdragsbcstyrkandc 
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HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 7 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 
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2024-272 

Svar på motion angående vattenrutschkana vid Guldkroksbadet 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad. 

Sammanfattning 

Guldkroksbadet är viktigt för både Hjobor och besökare. Badet är dock placerat inom 
kulturminnesskyddat område vilket innebär vissa begränsningar och en stor vattenrutschbana 
skulle troligen vara svår att utforma på ett sätt så att den skulle passa in här. Dessutom är 
markytan på badområdet begränsad och fina sommardagar blir det snabbt fullt på alla tillgängliga 
gräs- och sandytor. Att ytterligare minska dessa ytor vore synd för det skulle innebära att färre 
kan vistas i området. 

Däremot finns det säkerligen andra saker som går att utveckla för att förmera och bättre nyttja 
läget och närheten till Vättern. 

I Alliansens Budget 2025 finns ett uppdrag till förvaltningen som rör både badet och hamnen i 
övrigt. Uppdraget lyder: 

Att ta fram en plan for utveckling av Guldkroksbadet och hamnområdet for att stärka området och 
skapa forutsättningar för att utöka och tillgängliggöra aktiviteter på land och på vatten. 

Beslutsunderlag 

Motionssvar från kommunstyrelsens ordförande, 2025-01-09. 

Motion från Sverigedemokraterna, 2024-10-04. 

Skickas till 

Sverigedemokraterna 

Utdragsbcscyrkandc 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 8 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Detaljplan för del av fastigheten Söder 3:43 - parkering vid 
Guldkroksområdet, beslut om antagande 

Kommunfullmäktiges beslut 

12 ( 18) 

2024-38 

Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplanen för av fastigheten Söder 3:43 - parkering vid 
Guldkroksområdet. 

Yrkande 
Knut lndebetou (M) och Pierre Robert Ryden (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Reservation 
Hasse Nörgaard (Sd), Mikael Strömberg (Sd) och Christian Johansson (Sd) reserverar sig mot 
beslutet. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta detaljplanen för del av fastigheten Söder 
3:43 - parkering vid Guldkroksområdet. 

Sammanfattning 

Detaljplanens syfte är att förbättra parkeringsmöjligheterna vid Guldkroksområdet, på ett 
område vid Lars i Knäpplans vägs norra sida. Därmed kan de gräsmattor inom idrottsområdet 
som används som olovlig parkering frigöras till förmån för utvecklandet av aktivitetsparken i 
enlighet med visionen för Guldkroksområdet. Planförslaget följer intentionerna i Hjo kommuns 
gällande översiktsplan från 20 I O om att Guldkroksområdet ska ha möjlighet att utvecklas. 
Kommunen bedömer att den nya detaljplanen inte medför betydande miljöpåverkan. 

Planförslaget har varit föremål för samråd under tidsperioden 26 februari till 19 mars 2024 samt 
för granskning mellan 13 november och I I december 2024. Länsstyrelsen har med hänsyn till 
ingripandegrunderna i I I kap. I 0§ PBL och nu kända förhållanden i sitt granskningsyttrande 
bedömt att planen kan accepteras och därför inte kommer att prövas av länsstyrelsen om den 
antas. 

Samtidigt med byggnadsnämndens beredning av ärendet sker beredning i kommunstyrelsen. 
Beslutsförslaget till kommunstyrelsen 5 februari är att kommunstyrelsen föreslår 
kommunfullmäktige att anta detaljplanen. 

Beslutsunderlag 

Byggnadsnämnden § 6/25. 

Planarkitektens tjänsteskrivelse 2025-01-21. 

Plankarta 2025-01-21. 

Planbeskrivning 2025-01-21 . 

Jusccrandcs signatur / fl J li ~ 
WJ , fffV _p--

Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Granskningsutlåtande 2025-01-21. 

lllustrationsplan 2025-01-21. 

Skickas till 

Byggnadsnämnden 

Justcrandcs ,;gnatur r // 17 I 4 - -
~U\ fflll -p-

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Utdragsbestyrkande 
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HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 9 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 
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2025-2 

Entledigande från kommunala uppdrag - Bert-Ove Andersson (Sd) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

- entlediga Bert-Ove Andersson (Sd) från sina uppdrag som ledamot i: 

kommunfullmäktige 
byggnadsnämnden 
kommunfullmäktiges valberedning 
kommunfullmäktiges arvodesberedning 

samt ersättare i: 
AB Hjo Småindustrier 
Hjo Energi AB 
Hjo Energi Elhandel AB 
Hjo Elnät AB 

- uppdra åt kanslienheten att hemställa hos länsstyrelsen att genomföra ny rösträkning för att 
utse ny ledamot i kommunfullmäktige, samt 

- bordlägga beslut om återbesättande av övriga uppdrag. 

Sammanfattning 

Bert-Ove Andersson (Sd) har begärt att bli entledigad från sina uppdrag. 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Bert-Ove Andersson, 2024-12-18. 

Skickas till 

Bert-Ove Andersson 
Länsstyrelsen Västra Götaland 
Hjo Stadshus AB 
Byggnadsnämnden 
Personalenheten 
IT-enheten 

Justerandcs signatur (()JJ' 1111- . _ 
~~ \ --· 
.// 

Utdragsbestyrkande 



HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 10 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

Entledigande från kommunala uppdrag - Per-Erik Sandell (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

- entlediga Per-Erik Sondell (C) från sina uppdrag som ledamot i: 

kommunfullmäktige 
kommunfullmäktiges valberedning 

samt ersättare i: 

kommunstyrelsen 
kommunstyrelsens barn- och utbildningsutskott 
kommunstyrelsens tekniska utskott 

15 ( 18) 

2025-09 

- uppdra åt kanslienheten att hemställa hos länsstyrelsen att genomföra ny rösträkning för att 
utse ny ledamot i kommunfullmäktige, 

- till ny ersättare i kommunstyrelsen utse Berit Henriksson (C), 

- till ny ledamot i kommunfullmäktiges valberedning utse Berit Henriksson {C), samt 

- att uppdra åt kommunstyrelsen att utse ny ersättare till KsBu samt KsTu. 

Sammanfattning 

Per-Erik Sandell (C) har begärt att bli entledigad från sina uppdrag. 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Per-Erik Sandell, 2025-01-09. 

Skickas till 

Per-Erik Sandell 
Länsstyrelsen Västra Götaland 
Personalenheten 
IT-enheten 

Justmndcs signatur LM l!1Jf ~ Utdragsbestyrkandc 



HJO 
Kommunfullmäktige 

Kf § 11 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 
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2024-329 

Återbesättande av ledigblivna uppdrag efter Kenny Åkerberg (Sd) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

bordlägga beslut om återbesättande av de ledigblivna uppdragen efter Kenny Åkerberg 
(Sd). 

Sammanfattning 

Kenny Åkerberg (Sd) har blivit entledigad från sina uppdrag. 

Skickas till 

Kansliet 

Jusccrandes signatur ~~ 11/lf ~p~ Utdragsbcstyrkande 



HJO 
Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 12 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 
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2024-319 

Återbesättande av ledigblivna uppdrag efter Carina Åkerberg (Sd) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

bordlägga beslut om återbesättande av de ledigblivna uppdragen efter Carina Åkerberg 
(Sd). 

Sammanfattning 

Carina Åkerberg (Sd) har blivit entledigad från sina uppdrag. 

Skickas till 

Kansliet 

Justcrandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Kom mu nfu 11 mäktige 

Kf § 13 

Anmälningsärenden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

2025-02-20 

18 (18) 

- Länsstyrelsen Västra Götaland: Protokoll 2025-01 -09 där Carina Åkerberg (Sd) utsetts till ny 
ledamot efter Kenny Åkerberg (Sd) (2024-329). 

- Länsstyrelsen Västra Götaland: Protokoll 2025-01-13 där Mikael Strömberg (Sd) utsetts till ny 
ledamot efter Carina Åkerberg (Sd) (2024-3 19). 

Justcrandcs signatur lQl, Urdragsbcstyrkandc 


